
Protokoll från Stora elevrådets möte den 1 mars 2013 kl 8.30-9.15.

Närvarande: Leo, Saga, Kalle, Samuel, Emilia, Sanne och Johan.

1.Stora rådet beslöt att skänka 5 000 kr av tulpanpengarna till flyktingbarnen i 
Syrien. En check överlämnas till FN-representanter i samband med 
Välgörenhetskonserten i kyrkan den 14 mars.

2.Kommunpolitiker besöker skolan den 7 mars kl 11-12. Stora rådet träffar dem 
och bl a följande ärenden diskuteras:

-När blir idrottshallen klar?

-Övergångsställen i Mariefred

-Busshållplatser i Mariefred

-Övriga ärenden

3.Björnarna tycker att det är för mycket vuxenmat på skolan. Man önskar också 
större variation vad gäller grönsakerna. Vidare jobbar man på att skaffa en 
levande maskot till klassen. Fräschare toaletter önskas, eleverna har själva ett 
ansvar när det gäller detta. Kan vi köpa ett pingisbord för tulpanpengarna 
undrar björnarna?

4.Vargarna undrar om det går att anlägga en isbana på skolgården, vilket tyvärr 
inte är möjligt. Vargarna önskar också ha elevens val på idrottslektionerna. 
Vargarna vill ha sitt klassrum närmare jämnåriga inför ett nytt skolår. Ett sista 
önskemål från Vargklassen var ett område på skolgården där man kan göra 
trick med sin cykel.

5.Klass 4 påpekade att klätterställningen är trasig och behöver fixas. I övrigt var 
eleverna i klass 4 mycket tillfreds med sin tillvaro.

6.Eleverna i klass 5 önskar att maträtter serveras skilt för sig och inte blandas 
ihop. Man önskar att skylten med vilken soppa som serveras återinförs. I övrigt 
pratade vi en del om den kommande spännande hösten med 
elevrepresentanterna i klass 5.


